



California's protection & advocacy system

## ការស្វែងយល់ពីរបៀបគណនាម៉ោង IHSS

ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០១៨ ការបោះពុម្ពផ្សាយ លេខ 5611.06 - Cambodian

ឯកសារបោះពុម្ពផ្សាយនេះ ពន្យល់ពីរបៀបគណនាម៉ោងប្រចាំខែនៃសេវាគាំពារតាមផ្ទះ (IHSS)<sup>1</sup> ឯកសារបោះពុម្ពផ្សាយនេះសន្មតថា អ្នកបានដាក់ពាក្យស្នើសុំ IHSS រួចហើយ បានធ្វើការវាយតម្លៃនៅតាមផ្ទះដោយបុគ្គលិកសង្គមកិច្ច IHSS និងបានទទួលសេចក្តីជូនដំណឹងអំពីចំណាត់ការ (NOA) ដែលអនុម័តទៅលើចំនួនម៉ោង។ សម្រាប់ព័ត៌មានស្តីពី [ដំណើរការពាក្យសុំ IHSS សូមមើលសៀវភៅណែនាំលម្អិតអំពី IHSS សៀវភៅណែនាំ #5470.01](#)<sup>2</sup>

### A) ព័ត៌មានសាវតារ

#### (1) ការផ្តល់មូលនិធិដល់ IHSS

ជាដំបូង អ្វីដែលសំខាន់នោះគឺត្រូវយល់ពីប្រភពផ្តល់មូលនិធិផ្សេងគ្នាសម្រាប់ IHSS ព្រោះថាប្រភពផ្តល់មូលនិធិណាមួយ (ក៏ត្រូវបានស្គាល់ថាជា “កម្មវិធី”) ដែលអ្នកត្រូវបញ្ចូលទៅនោះ នឹងកំណត់ពីចំនួនម៉ោង IHSS អតិបរមាប្រចាំខែ ដែលអ្នកនឹងទទួលបាន។ សូមធ្វើការកត់សម្គាល់ថា “ចំនួនម៉ោងដែលអ្នកអាចទទួលបាន” មិនមែនមានន័យថា អ្នកនឹងទទួលបានម៉ោងអស់ទាំងនោះទេ។ កត្តាកំណត់ទៅលើចំនួនម៉ោងដែលអ្នកទទួលបាន នឹងត្រូវពិភាក្សានៅក្នុងឯកសារបោះពុម្ពនេះ។

មានកម្មវិធី IHSS ចំនួនបួន៖ កម្មវិធីនីមួយៗមានលក្ខខណ្ឌតម្រូវ និងចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែដែលនឹងត្រូវទទួលបាននោះ មានលក្ខណៈខុសៗគ្នា អា

<sup>1</sup> តាមអ្វីដែលយើងបានដឹង នេះគឺជារូបមន្តដែលរដ្ឋប្រើប្រាស់ដើម្បីគណនាសេវា IHSS។ [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>2</sup> ឯកសារបោះពុម្ពផ្សាយរបស់ DRC “សៀវភៅណែនាំលម្អិតពីសេវាគាំពារតាមផ្ទះ” អាចរកបាននៅ៖ [សៀវភៅណែនាំលម្អិតពីសេវាគាំពារតាមផ្ទះរបស់ DRC](#). [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

ស្រ័យទៅលើថា តើអ្នកត្រូវបានគេចាត់ទុកថាមានលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ ឬមិនធ្ងន់ធ្ងរ (ព័ត៌មានបន្ថែមពីចំណុចនេះមាននៅផ្នែកខាងក្រោម) កម្មវិធីទាំងនេះមាន៖

- កម្មវិធីសេវាថែទាំបុគ្គល (PCSP)
- កម្មវិធីជម្រើសបន្ថែម IHSS (IPO)
- កម្មវិធីរក្សាសេវាគាំពារតាមផ្ទះ (IHSS-R) និង
- កម្មវិធីជម្រើសទីមួយសហគមន៍ (CFCO)

អ្នកអាចស្វែងរកព័ត៌មានស្តីពីកម្មវិធីដែលអ្នកកំពុងទទួលបានដោយរកមើលនៅលើសេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់អ្នក<sup>3</sup> ធ្វើការអនុម័តទៅពាក្យសុំរបស់អ្នកសម្រាប់កម្មវិធី IHSS ឬដោយសួរទៅកាន់បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចកម្មវិធី IHSS របស់អ្នក។

តារាងខាងក្រោមនេះ បង្ហាញពីបញ្ជីឈ្មោះកម្មវិធី និងចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែរបស់ IHSS៖

កម្មវិធី	ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានពិចារណាថាមានលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ (SI) - រហូតដល់៖	ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានពិចារណាថាមិនមានលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ (NSI) - រហូតដល់៖	សេចក្តីយោង/ប្រភពព័ត៌មាន
PCSP	283 ម៉ោង/ខែ	283 ម៉ោង/ខែ	សេចក្តីជូនដំណឹងពីគ្រប់ខោនធីទាំងអស់ (ACIN) មានលេខ 1-28-06
IPO	283 ម៉ោង/ខែ	195 ម៉ោង/ខែ	លិខិតពីគ្រប់ខោនធីទាំងអស់ (ACL) មានលេខ 11-19
IHSS-R	283 ម៉ោង/ខែ	195 ម៉ោង/ខែ	ACIN I-28-06
CFCO	283 ម៉ោង/ខែ	រហូតដល់ 283 ម៉ោង/ខែ	ACL 14-60

- PCSP:

<sup>3</sup> សូមមើល [សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តពីការផ្លាស់ប្តូរសេវាគាំពារតាមផ្ទះ \(IHSS\) សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងគំរូ](#) ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

ដើម្បីអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន PCSP បាន អ្នកត្រូវតែជាអ្នកកំពុងទទួលបានកម្មវិធី Medi-Cal កញ្ចប់ពេញលេញ<sup>4</sup> ហើយអ្នកផ្តល់ IHSS របស់អ្នកមិនអាចជាភរិយាស្វាមី ឬឪពុកម្តាយបានឡើយ។

• IPO:

ដើម្បីអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន IPO អ្នកមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ ទទួលបានកម្មវិធី PCSP ដោយមូលហេតុមួយដូចខាងក្រោម៖

- អ្នកផ្តល់ IHSS ជាភរិយាស្វាមី ឬឪពុកម្តាយ
- អ្នកទទួលបានការផ្តល់ប្រាក់មុន<sup>5</sup>
- ឬអ្នកទទួលបានសោហ៊ុយហូបចុកអាហារភោជនីយដ្ឋាន។<sup>6</sup>

i. IHSS-R:

ដើម្បីអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន IHSS-R អ្នកមិនចាំបាច់ទទួលបានកម្មវិធី Medi-Cal កញ្ចប់ពេញលេញនោះទេ ឬមិនចាំបាច់ទទួលបានកម្មវិធី Medi-Cal ពេញលេញ

<sup>4</sup> កម្មវិធី Medi-Cal កញ្ចប់ពេញលេញ មានន័យថា អ្នកអាចទទួលបានសេវាដែល មានទាំងអស់ របស់ Medi-Cal។ [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>5</sup> ការផ្តល់ប្រាក់មុនគឺជាជម្រើសសម្រាប់អ្នកទទួលបានកម្មវិធី IHSS ដើម្បីទទួល បានការផ្តល់ប្រាក់មុនសម្រាប់សេវាប្រចាំខែ ដើម្បីបង់ទៅឱ្យអ្នកផ្តល់សេវាដោយ ផ្ទាល់តែម្តង។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពរបស់នាយក ដ្ឋានសេវាសង្គមកិច្ចរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា “ការផ្តល់ប្រាក់មុនក្នុងកម្មវិធីសេវាគាំពារតាម ផ្ទះ (IHSS)”។ អាចរកបាននៅទីនេះ៖ [ការផ្តល់ប្រាក់មុនសម្រាប់កម្មវិធីសេវាគាំពារ តាមផ្ទះ \(IHSS\)](#)។ [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>6</sup> សោហ៊ុយហូបចុកអាហារភោជនីយដ្ឋាន ត្រូវបានផ្តល់ដល់អ្នកទទួលបានកម្មវិធី IHSS ដែលមានសម្ភារៈចម្អិនគ្រប់គ្រាន់នៅផ្ទះ ប៉ុន្តែដោយសារតែពិការភាព របស់ពួកគាត់ធ្វើពួកគាត់មិនអាចប្រើប្រាស់សម្ភារៈទាំងនោះបាន។ MPP 30- 757.133(a). សូមកត់សម្គាល់ថា ប្រសិនបើអ្នកទទួលបាន Medi-Cal តាមរយៈចំ ណូលបន្ថែមពីរបបសន្តិសុខសង្គមនោះ អ្នកគួរតែទទួលបានសោហ៊ុយសម្រាប់ការ ហូបចុកអាហារភោជនីយដ្ឋានតាមរយៈការផ្តល់ប្រាក់បន្ថែមពីរដ្ឋ។ សម្រាប់ព័ត៌ មានបន្ថែម សូមមើល ACL No. 16-12 ដែលអាចរកបានពី៖ [ឯកសារបោះពុម្ពនៃប្រ ព័ន្ធនៃការប្រតិបត្តិកម្មវិធីថ្នាក់តំបន់ \(POMS\)](#)។ [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

ដោយមានការចូលរួមផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុពី សហព័ន្ធទេ។<sup>7</sup> ជាទូទៅនេះមានន័យថា IHSS- R គឺសម្រាប់តែពលរដ្ឋស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ ឬបុគ្គលទាំងឡាយណាកំពុងស្នាក់នៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិកក្រោមច្បាប់ចេញដោយអាជ្ញាធរ។<sup>8</sup>

ii. CFCO៖ កម្មវិធីជម្រើសទីមួយសហគមន៍

ដើម្បីអាចមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី CFCO អ្នកត្រូវតែមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី Medi-Cal កញ្ចប់ពេញលេញ ដោយមានការចូលរួមផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុពីសហព័ន្ធជាមុនសិន ហើយត្រូវតែបំពេញបានទៅតាមកម្រិតថែទាំរបស់គីលានដ្ឋាន។<sup>9</sup>

ប្រសិនបើអ្នកកំពុងទទួលបានកម្មវិធី IPO ប៉ុន្តែក៏អាចទទួលបានកម្មវិធី CFCO ផងដែរនោះ សូមពិចារណាប្តូរទៅកាន់កម្មវិធី CFCO វិញ។ កម្មវិធី CFCO អាចផ្តល់នូវម៉ោងកម្រិតអតិបរមាច្រើនជាង (ដែលអ្នកនឹងនៅតែត្រូវការបង្ហាញថាអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានវា) ហើយអ្នកអាចនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីវិធានស្នាមីភរិយាក្រីក្រ (សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពដោយ DRC # 5392.01; <sup>10</sup> និង “លិខិតនាយកសុខមាលភាពគ្រប់ខោនធីទាំងអស់ លេខ 17-25.”<sup>11</sup>)

**(2) កម្រិតធុនធ្ងន់**

<sup>7</sup> រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាផ្តល់កម្មវិធី Medi-Cal កញ្ចប់ពេញលេញ ដោយប្រើប្រាស់លុយរបស់រដ្ឋ និងមិនមែនជាលុយរបស់សហព័ន្ធទេសម្រាប់ក្រុមជាក់លាក់នៃជនអន្តោប្រវេសន៍ទាំងឡាយនោះ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើលមជ្ឈមណ្ឌលបស្ចឹមសម្រាប់ផ្នែកច្បាប់និងភាពក្រីក្រ “ការទទួលបាននិងការរក្សាទុកនូវការធានារ៉ាប់រងសុខភាពសម្រាប់ពលរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាដែលមានចំណូលទាប៖ គោលការណ៍ណែនាំសម្រាប់ការតស៊ូមតិ” ជំពូក 1 ដែលអាចរកបាននៅ៖ [ជំពូក 1៖ សិទ្ធិជាទូទៅអាចទទួលបានកម្មវិធី Medi-Cal. \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>8</sup> សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមមើល [កម្មវិធីសេវាថែទាំបុគ្គល IHSS, កម្មវិធីឯករាជ្យភាពលើកលែងបន្ថែមនិងរក្សានៅតាមផ្ទះ។ \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>9</sup> សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើល ACL No. 14-60 ដែលអាចរកបានពី៖ [កម្មវិធីជម្រើសទីមួយសហគមន៍ \(CFCO\). \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>10</sup> អាចស្វែងរកបាននៅ៖ [កម្មវិធី Medi-Cal DRC ដើម្បីជួយអ្នកឱ្យស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក ឬចាកចេញពីគីលានដ្ឋានតាមផ្ទះ. \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>11</sup> អាចស្វែងរកបាននៅ៖ [សេវាតាមផ្ទះនិងតាមសហគមន៍ និងការផ្តល់ជូនភរិយាស្នាមីក្រីក្រ. \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

កម្មវិធី IHSS បង្កើតចំនួនម៉ោងប្រចាំខែកម្រិតអតិបរមា ដោយផ្អែកទៅលើថាតើ អ្នកត្រូវបានចាត់ចូលជាលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ(SI) ឬមិនធ្ងន់ធ្ងរ(NSI)។ យោងទៅលើបទបញ្ជា IHSS មិនថាអ្នកមានលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ ឬមិនធ្ងន់ធ្ងរនោះទេ គឺត្រូវបានកំណត់ដោយបូកបញ្ចូលម៉ោងនៅក្នុងផ្នែកទាំងនេះ៖ ការរៀបចំអាហារ ការសម្អាតក្រោយញ្ជុំអាហារ ជំនួយប្រព័ន្ធផ្លូវដង្ហើម ការបន្ថែមរបង ការថែទាំក្រលៀន ការបញ្ជាក់អាហារ ការដូតទឹកលាងសម្អាតប្រចាំថ្ងៃ ការស្លៀកពាក់ ការថែទាំពេលមកដូរថយន្ត សង្គ្រោះបន្ទាន់ ការបញ្ជូន ការដូតទឹក ការសម្អាតមាត់ធ្មេញ ការសិតសក់ ការដុះសម្អាតស្បែក ការប្រែទីតាំង ជួយពាក់រណប សេវាវេជ្ជសាស្ត្រមធ្យម។<sup>12</sup> ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានធនធានជំនួស<sup>13</sup> ផ្តល់ដោយសេវាណាមួយខាងលើ នោះម៉ោងទាំងនោះត្រូវបានដាក់បញ្ចូលនៅក្នុងការកំណត់ពីលក្ខណៈធ្ងន់ធ្ងរ(SI) ឬមិនធ្ងន់ធ្ងរ(NSI) របស់អ្នកទទួល។<sup>14</sup>

ឧទាហរណ៍៖ ប្រសិនបើអ្នកទៅកាន់មណ្ឌលថែទាំមនុស្សចាស់ ហើយទទួលបានជំនួយក្នុងការសម្អាតក្រោយញ្ជុំអាហារថ្ងៃត្រង់ នោះចំនួនម៉ោងប្រចាំខែកម្មវិធី IHSS របស់អ្នកនឹងមិនត្រូវបញ្ចូលចំនួនអ្នកត្រូវការក្នុងការសម្អាតក្រោយអាហារថ្ងៃត្រង់ដែរ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏ជំនួយសម្អាតក្រោយអាហារថ្ងៃត្រង់ដែលអ្នកទទួលបាននៅមណ្ឌលថែទាំមនុស្សពេញវ័យនោះ នឹងត្រូវរាប់បញ្ចូលមិនថាអ្នកមានលក្ខណៈ “ធ្ងន់ធ្ងរ” ឬ “មិនធ្ងន់ធ្ងរ” ដែរ។ នេះមានន័យថា ចំនួនម៉ោងប្រចាំខែរបស់អ្នកអាចមានដល់ 283 ម៉ោង ឬ 195 ម៉ោង អាស្រ័យថាតើអ្នកមានលក្ខណៈ “ធ្ងន់ធ្ងរ” ឬ “មិនធ្ងន់ធ្ងរ”។

អ្នកអាចត្រូវបានចាត់ចូលក្នុង SI ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានចំនួន 20 ម៉ោង ឬច្រើនជាង នៅក្នុងផ្នែកខាងលើក្នុងប្រតិបត្តិការ។<sup>15</sup> អ្នកអាចត្រូវបានចាត់ចូលក្នុង NSI ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានចំនួន 19 ម៉ោង ឬ តិចជាង នៅក្នុងផ្នែកខាងលើក្នុងប្រតិបត្តិការ។

<sup>12</sup> MPP 30-7-1(s)(1)(A)-(D); សៀវភៅណែនាំពីគោលនយោបាយ និងបែបបទនានាមាននៅទីនេះ៖ [ស្តង់ដារសេវាសង្គម - ជំពូក 30-700 កម្មវិធីសេវាលេខ. 7៖ IHSS និងស្តង់ដារសេវាសង្គម - ជំពូក 30-700 កម្មវិធីសេវាលេខ. 7៖ ការកំណត់តម្លៃកម្មវិធី IHSS ។ \(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>13</sup> ធនធានជំនួសមានលក្ខណៈដូចគ្នាទៅនឹងសេវា IHSS ដែរ ដោយអ្នកទទួលបានតាមរយៈកម្មវិធីផ្សេងៗ។ MPP 30-757.171(a)(2), and MPP 30-763.611. [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>14</sup> MPP 30-701(s)(1), 30-763.5, 30-761.273. [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

<sup>15</sup> MPP 30-701(s)(1). [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

**(3) ការវាយតម្លៃតាមផ្ទះ**

បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងវាយតម្លៃអ្នកដល់ផ្ទះរបស់អ្នក ដើម្បីកំណត់ឲ្យបានពីសេវាដែលអ្នកត្រូវការព្រមទាំងរយៈពេលដែលអ្នកត្រូវការសម្រាប់សេវានីមួយៗ។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើសមស្រប បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងគណនាតាមសមាមាត្រនូវសេវាជាក់លាក់ ហើយនឹងកាត់បន្ថយម៉ោងប្រសិនបើមានធនធានជំនួសផ្សេងៗទៀតនោះ។ ការគណនាតាមសមាមាត្រ និងធនធានជំនួសត្រូវបានលើកយកមកពិភាក្សាបន្ថែមដូចខាងក្រោម។ សូមកត់សម្គាល់ថា ការគ្រប់គ្រងបង្ការអាចនឹងត្រូវគណនាតាមសមាមាត្រដោយផ្អែកទៅលើស្ថានភាពរបស់អ្នក។ សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពដោយ DRC # [5612.01](#) សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម

**(4) ការគណនាតាមសមាមាត្រ**

នៅពេលដែលក្នុងចំណោមសមាជិកគ្រួសារណាម្នាក់បំពេញបានលក្ខខណ្ឌទទួលបានសេវា IHSS នោះ តម្រូវការជាចំនួនម៉ោងសម្រាប់សេវានោះនឹងត្រូវគណនាទៅតាមសមាមាត្រ។<sup>16</sup> ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើមានមនុស្សច្រើននាក់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពីការផ្តល់នៃសេវាពាក់ព័ន្ធ ឬសេវាក្នុងផ្ទះ នោះចំនួនម៉ោងដែលត្រូវចំណាយរៀបចំសេវានោះនឹងត្រូវបែងចែកស្មើគ្នាក្នុងចំណោមអ្នកដែលទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍គ្រប់ៗគ្នា ដោយរាប់បញ្ចូលទាំងអ្នកដែលមិនទទួលបាន IHSS នៅក្នុងផ្ទះផងដែរ។

ឧទាហរណ៍៖ ប្រសិនបើឪពុកម្តាយត្រូវចំណាយពេល 100 នាទី ធ្វើការងារបោកគក់ប្រចាំសប្តាហ៍សម្រាប់សមាជិកគ្រួសារទាំងអស់នោះ (រាប់បញ្ចូលទាំងឪពុកម្តាយ និងអ្នកដែលទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពី IHSS នៅលើវ) នោះចំនួនម៉ោងដែលត្រូវបែងចែកទៅដល់អ្នកដែលទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពី IHSS គឺចំនួន 20 នាទី (100 ÷ 5 = 20 នាទី)។

សេវាក្នុងផ្ទះទាំងនេះត្រូវបានគណនាតាមបែបសមាមាត្រ៖

- សេវាក្នុងផ្ទះ និងសេវាសម្អាតប្រើកម្លាំងខ្លាំង<sup>17</sup>

<sup>16</sup> MPP 30-763.32. ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))  
<sup>17</sup> MPP 30-763.31 ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

- សេវាពាក់ព័ន្ធនានា<sup>18</sup> និង
- ការគ្រប់គ្រងបង្ការ<sup>19</sup>

ប្រសិនបើសេវាមិនត្រូវបានបែងចែកទៅដល់មនុស្សច្រើនជាងម្នាក់ក្នុងពេលតែមួយទេនោះ វាមិនគួរគប្បីគណនាបែបសមាមាត្រឡើយ។

ឧទាហរណ៍៖ ប្រសិនបើឪពុកម្តាយនៅក្នុងឧទាហរណ៍ខាងលើ ធ្វើការងារបោកគក់ឲ្យកូនប្រុសគាត់ (ហើយកូនប្រុសគាត់ជាអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពី IHSS) ដាច់ដោយឡែក ដោយសារតែបញ្ហាបទដៀងធំនិងក្រលៀននោះការបោកគក់មិននោះមិនផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍អ្វីដល់សមាជិកក្នុងគ្រួសារសោះឡើយ។ ក្នុងឧទាហរណ៍នេះ ការបោកគក់ឲ្យកូនប្រុសមិនត្រូវបានគណនាតាមសមាមាត្រក្នុងចំណោមសមាជិកគ្រួសារដទៃផ្សេងទៀតឡើយ។

**(5) ធនធានជំនួសបាន៖**

ធនធានជំនួសបានជាសេវាទាំងឡាយដូចគ្នាទៅនឹងសេវា ដែលអ្នកទទួលបានតាមរយៈកម្មវិធីផ្សេងៗ ដូចជាកម្មវិធីថែទាំមនុស្សចាស់ ឬសាលា<sup>20</sup> ក្រោយពីកំណត់ទៅលើចំនួននៃធនធានជំនួស ដែលអ្នកទទួលបានរួចមក បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងកាត់បន្ថយម៉ោងនេះពីតម្រូវការសរុបដែលវាយតម្លៃរួចរបស់អ្នក។

ឧទាហរណ៍៖ អ្នករស់នៅក្នុងគ្រួសារដែលជាអ្នកផ្តល់សេវា IHSS របស់អ្នក។ អ្នកផ្តល់សេវាលាងសម្អាតក្រោយពេលអាហារព្រឹក និងអាហារល្ងាចសម្រាប់អ្នកទាំងពីរអ្នក។ អ្នកទៅទទួលជំនួយសម្អាតក្រោយអាហារថ្ងៃត្រង់នៅមណ្ឌលថែទាំមនុស្សពេញវ័យពេលថ្ងៃ។ នៅក្នុងផ្នែកស្តីពីការសម្អាតក្រោយអាហារ មានខ្ទង់មួយដាក់ឈ្មោះថា “សេវាដែលអ្នកបានបដិសេធ ឬ អ្នកបានទទួលពីអ្នកផ្សេងៗ” នៅទីនេះ បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចខោនធីនឹងសរុបចំនួនម៉ោងដែលបានចំណាយសម្រាប់ការសម្អាតសម្រាប់អាហារព្រឹក ថ្ងៃត្រង់ និងអាហារ

<sup>18</sup> MPP 30-763.32. សេវាពាក់ព័ន្ធនានា រាប់បញ្ចូលទាំងការរៀបចំអាហារ សម្អាតក្រោយបរិភោគអាហារ ការបោកគក់ប្រចាំថ្ងៃ ការទិញអីវ៉ាន់ សម្រាប់អាហារ និងការដើរទិញអីវ៉ាន់/ ដំណើរជិតៗ។ ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

<sup>19</sup> សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីពីការគ្រប់គ្រងបង្ការត្រូវបានគណនាតាមសមាមាត្រ សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពស្តីពីផ្នែកនេះរបស់ DRC # [5612.01](#)។ ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

<sup>20</sup> MPP 30-757.171(a)(2), MPP 30-763.611. ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

ល្ងាច។ បន្ទាប់មក បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងធ្វើការកែតម្រូវ ឬការគណនា តាមសមាមាត្រ ពីព្រោះសេវាសម្អាតដែលអ្នកផ្តល់សេវារបស់អ្នកបានធ្វើ ផ្តល់ អត្ថប្រយោជន៍ដល់អ្នកទាំងអ្នក និងអ្នកផ្តល់។ នេះមានន័យថា បុគ្គលិក សង្គមកិច្ចនឹងផ្តល់ការគណនាតាមសមាមាត្រនូវចំនួនម៉ោងដល់អ្នកនៅ ក្នុងខ្លួន “ចំនួនម៉ោងនៃសេវាអ្នកត្រូវការ។” បន្ទាប់មក បុគ្គលិកសង្គមកិច្ច ខោនធី បង្ហាញពីជំនួយសម្អាតដែលអ្នកទទួលបានពីធនធានជំនួស។ ព័ត៌ មាននេះត្រូវបានដាក់រាយនៅក្នុងខ្លួន “សេវាអ្នកបានបដិសេធ ឬ អ្នក ទទួលបានពីអ្នកផ្សេង”។

**B) ជំហានអនុវត្តន៍:**

**ជំហានទី 1 កំណត់ពិកម្មវិធី និងភាពធ្ងន់ធ្ងរ:**

កំណត់ពីប្រភេទនៃកម្មវិធីផ្តល់មូលនិធិដែលអ្នកកំពុងទទួលបាន ដោយមើល នៅទំព័រទីពីរនៃ NOA ដែលអ្នកទទួលបានពីដំបូង នៅពេលអ្នកត្រូវបានយល់ព្រម ផ្តល់ឱ្យនូវកម្មវិធី IHSS។

កំណត់ទៅលើភាពធ្ងន់ធ្ងរដោយបូកបន្ថែមចំនួនម៉ោងសេវានៅក្នុងផ្នែកពាក់ព័ន្ធ ដូចបានលើកឡើងពីខាងដើម។

**ជំហានទី 2 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងមិនបង្ការ IHSS ប្រចាំសប្តាហ៍:**

បូកសរុបចំនួនម៉ោងសេវា IHSS ដែលអ្នកទទួលទាំងអស់ ដោយដកចេញនូវចំនួន ម៉ោងការគ្រប់គ្រងបង្ការ។

**ជំហានទី 3 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងបង្ការប្រចាំសប្តាហ៍:**

ដើម្បីកំណត់ថាតើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលបានការគ្រប់គ្រង បង្ការ សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពដោយ DRC #5493.01<sup>21</sup> ប្រសិនបើការគ្រប់គ្រង បង្ការត្រូវបានគណនាតាមសមាមាត្រ នោះចំនួនម៉ោងតាមសមាមាត្រនឹងត្រូវ ដាក់បញ្ចូលទៅក្នុងខ្លួន “សេវាអ្នកទទួល ឬ បដិសេធពីអ្នកដទៃផ្សេងទៀត។”

---

<sup>21</sup> អាចស្វែងរកបាននៅ: [ការគ្រប់គ្រងបង្ការសេវាគាំពារតាមផ្ទះរបស់ DRC](#)។ (ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល)



សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពរបស់ DRC។ #5612.01 សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីពីរបៀប គណនាម៉ោងគ្រប់គ្រងបង្ការ។

**ជំហានទី 4 ស្វែងរកតម្រូវការសេវា IHSS សរុបប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយរាប់បញ្ចូលទាំង ការគ្រប់គ្រងបង្ការ បន្ទាប់មកគណនាចំនួនប្រចាំសប្តាហ៍៖**

បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងបន្ថែមចំនួនម៉ោងសេវា IHSS ប្រចាំសប្តាហ៍ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្ត ព្រមទាំងសេវាគ្រប់គ្រងបង្ការ<sup>22</sup> គេនឹងធ្វើប្រមាណ វិធីគុណចំនួនម៉ោងប្រចាំសប្តាហ៍នោះនឹង 4.33 ដើម្បីរកចំនួនម៉ោងសរុបប្រចាំ ខែ។

**ជំហានទី 5 ប្រៀបធៀបលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ទៅនឹងចំនួនប្រចាំខែកម្រិតអតិ បរមា៖**

បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចនឹងប្រៀបធៀបលទ្ធផលពីជំហានទី 4 ទៅនឹងចំនួនម៉ោងដែល អាចទទួលបានកម្រិតអតិបរមាផ្តល់ដោយកម្មវិធីដែលអ្នកអាចទទួលបាន។ បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចត្រូវជ្រើសរើសចំនួនដែលតិចជាងគេ។

ឧទាហរណ៍ សូមមើលតារាងនៅទំព័រទី 2 ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈ NSI ដែលត្រូវបាន ផ្តល់មូលនិធិតាមរយៈកម្មវិធី IPO និងត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបានការគ្រប់ គ្រងបង្ការនោះ អ្នកទទួលបានចំនួនអតិបរមាត្រឹមតែ 195 ម៉ោងបុណ្ណោះក្នុងមួយ ខែ។ នេះមានន័យថា បើទោះជាចំនួនសរុបប្រចាំខែរបស់អ្នកធំជាង 195 ម៉ោង ក្នុងមួយខែក៏ដោយ ក៏អ្នកត្រូវបានកំណត់មកត្រឹមតែ 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែដែរ ចំ ពោះការគ្រប់គ្រងបង្ការ IHSS។ ប្រសិនបើចំនួនសរុបប្រចាំខែរបស់អ្នកមានចំនួន តិចជាង 195 ម៉ោងក៏ដោយ នោះអ្នកនឹងត្រូវផ្តល់ឱ្យនូវចំនួនទាបនោះដែរ។ នៅ ក្នុងករណីនេះ ដោយសារអ្នកមានតម្រូវការចំនួន IHSS ច្រើនជាងចំនួនម៉ោងអតិ

<sup>22</sup> ដោយសារតែការគណនាត្រូវបានធ្វើឡើងដោយប្រើលេខទស្សភាគនោះ អ្នកអាចនឹងត្រូវប្តូរចំនួនជានាទីទៅជាចំនួនទស្សភាគ ដោយចែកវានឹងចំនួន 60 នាទី។ បន្ទាប់មកបូកបន្ថែមចំនួនម៉ោងដើម្បីរកចំនួនម៉ោងនិងនាទី សរុបជាទម្រង់ទស្សភាគ។ ឧទាហរណ៍៖ 32 ម៉ោង និង 10 នាទី។ ដើម្បីស្វែងរកតួលេខទស្សភាគសម្រាប់នាទី៖  $10 \div 60 = .1666$ ។ បន្ទាប់មកបូកចំនួននោះទៅជាម៉ោង។  $32 + 0.16 = 32.16$  (ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល)

បរមាដែលអាចផ្តល់ឱ្យបាន សេចក្តីជូនដំណឹងរបស់អ្នកត្រូវអនុវត្តរបស់អ្នកត្រូវ កត់ត្រាតម្រូវការដែលមិនអាចបំពេញបាននោះ។<sup>23</sup> ការរៀបរាប់ពីករណី ត្រូវតែឆ្លុះ បញ្ចាំងពីតម្រូវការទាំងឡាយណាដែលអាចបំពេញបាន។ បុគ្គលិកសង្គមកិច្ច IHSS គួរតែបញ្ជូនអ្នកបន្តទៅកម្មវិធីរដ្ឋាភិបាលទាំងឡាយណាដែលមិនគិតថ្លៃ ឬធន ធាននៅតាមសហគមន៍ ដែលអាចនឹងឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការដែលមិនអាចបំ ពេញបាននេះ។ ការបញ្ជូនបន្តនេះគប្បីត្រូវបានកត់ត្រាចូលទៅក្នុងសំណុំឯកសារ ករណី។

**C) ឧទាហរណ៍៖**

**ឧទាហរណ៍ A**

Kramer ជាបុរសវ័យ 85 ឆ្នាំ ដែលមានតម្រូវការសេវា IHSS ព្រមទាំងការគ្រប់គ្រងបង្ការ រាងកាយផងដែរ។ គាត់រស់នៅក្នុងផ្ទះជាមួយកូនប្រុសរបស់គាត់ ហើយនិងប្រពន្ធកូនប្រុស គាត់។ កូនប្រុសគាត់គឺជាអ្នកផ្តល់សេវា IHSS ឱ្យគាត់។ គ្មានអ្នកផ្សេងណានៅក្នុង បន្តកគ្រួសារទទួលបានសេវា IHSS ជាមួយនឹងការគ្រប់គ្រងបង្ការនោះទេ។ ដោយ សារតែគាត់ជាពលរដ្ឋស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ គាត់ទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូល និធិដោយ IHSS-R។

**ជំហានទី 1 កំណត់ពីកម្មវិធី និងភាពធ្ងន់ធ្ងរ៖**

Kramer ត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិតាមរយៈកម្មវិធី IHSS-R។ នៅក្នុងការបបន្ថែមចំ នួនម៉ោងនៅក្នុងផ្នែកពាក់ព័ន្ធដែលបានរាយនៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងប្រ តិបត្តិរបស់គាត់ ដោយពិនិត្យឃើញថាគាត់មានលក្ខណៈ NSI ដោយសារតែ គាត់ទទួលបានចំនួនម៉ោងតិចជាង 20 ម៉ោងនៅក្នុងផ្នែកដែលអាចទទួល បាន។

**ជំហានទី 2 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងមិនបង្ការ IHSS ប្រចាំសប្តាហ៍៖**

នៅក្នុងការបូកបន្ថែមម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅក្នុងសេចក្តី ជូនដំណឹងត្រូវប្រតិបត្តិរបស់គាត់នោះ គាត់មានម៉ោងចំនួន 15 ម៉ោងក្នុង មួយសប្តាហ៍។

<sup>23</sup> ACL 13-66. ([ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល](#))

**ជំហានទី 3 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងបង្ការប្រចាំសប្តាហ៍:**

ប្រើប្រាស់ឯកសារបោះពុម្ពរបស់ DRC #5612.01, យើងកំណត់បានថា Kramer មាន 143 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍នៃការគ្រប់គ្រងបង្ការ។

**ជំហានទី 4 ស្វែងរកតម្រូវការសេវា IHSS សរុបប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយរាប់បញ្ចូលទាំងការគ្រប់គ្រងបង្ការ បន្ទាប់មកគណនាចំនួនប្រចាំសប្តាហ៍:**

$15 + 143 = 158$  ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍  
 $158 \times 4.33 = 684.14$  ក្នុងមួយខែ

**ជំហានទី 5 ប្រៀបធៀបលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ទៅនឹងចំនួនប្រចាំខែកម្រិតអតិបរមា:**

យោងទៅតាមតារាងរាយនៅទំព័រទី 2 ដោយមាន IHSS-R ក្នុងកម្រិតធ្ងន់ធ្ងរ NSI នោះចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែដែល Kramer អាចទទួលបានមានចំនួន 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។

លទ្ធផលនៅក្នុងជំហានទី 4 នៃ ចំនួន 684.14 ម៉ោងក្នុងមួយខែ មានចំនួនធំជាងចំនួនម៉ោងអតិបរមាក្នុងផ្នែករបស់គាត់ដែលមានចំនួន 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដូច្នេះ ចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែដែល Kramer អាចទទួលបានមាន 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់ គប្បីកត់ត្រាចំនួនមិនបំពេញបានតាមតម្រូវការនេះ។ បុគ្គលិកសង្គមកិច្ច IHSS គួរតែបញ្ជូនអ្នកបន្តទៅកាន់កម្មវិធីវិជ្ជាភិបាលទាំងឡាយណាដែលមិនគិតថ្លៃ ឬធនធាននៅតាមសហគមន៍ ដែលអាចនឹងឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការដែលមិនអាចបំពេញបាននេះ។

**ឧទាហរណ៍ B:**

នៅក្នុងគ្រួសារមួយមានកូនប្អូននាក់។ ឈ្មោះកូនៗមាន Andrew, Barbara, Carlos និង Dante។ កូននីមួយៗត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបានការគ្រប់គ្រងបង្ការ។ Andrew និង Barbara ចូលរៀននៅសាលាចំនួន 7.5 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ ឬ 37.5 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។ Carlos និង Dante រៀននៅផ្ទះ។ ទាំងម្តាយនិងឪពុកជាអ្នកផ្តល់សេវា IHSS។ ដោយសារតែតម្រូវការខ្លាំងរបស់កូនៗ ឪពុកអាចផ្តល់ការគ្រប់គ្រងបង្ការបានតែចំពោះ Andrew និង Barbara នៅក្នុងពេលដូចគ្នា។ ម្តាយអាចផ្តល់ការគ្រប់គ្រងបង្ការដល់ Carlos និង Dante បានតែនៅក្នុងពេលដូចគ្នា។

**ជំហាន 1: កំណត់ពិកម្មវិធី និងភាពធ្ងន់ធ្ងរ:**

**Alexander:** Alexander ទទួលបានកម្មវិធី IHSS ស្ថិតក្រោមកម្មវិធី CFCO។ ព័ត៌មាននេះត្រូវបានរកឃើញនៅលើសេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្ត ឯកភាព លើពាក្យស្នើសុំសេវា IHSS របស់គាត់។ ដោយបូកបន្ថែមផ្នែកដែលដាក់កំណត់ សម្គាល់ពណ៌ក្រហមនោះ យើងរកឃើញថា Alexander មានលក្ខណៈ NSI ពី ព្រោះគាត់កំពុងទទួលបានតិចជាង 20 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅក្នុងផ្នែក ដែលអាចអនុវត្តបានក្នុងការកំណត់ទៅលើភាពធ្ងន់ធ្ងរ។ គាត់ទទួលបាន 19.85 ម៉ោងសម្រាប់ផ្នែកដែលអាចទទួលបាន។<sup>24</sup>

**Barbara:** Barbara ក៏ទទួលបានកម្មវិធី IHSS ស្ថិតក្រោមកម្មវិធី CFCO ដែរ។ គាត់មានលក្ខណៈ SI ដោយសារគាត់ទទួលបាន 20 ម៉ោង ឬ ច្រើនជាងក្នុង មួយសប្តាហ៍នៅក្នុងផ្នែកដែលអាចទទួលបាន។

**Carlos:** Carlos ទទួលបានកម្មវិធី IHSS ស្ថិតក្រោមកម្មវិធី CFCO។ គាត់មាន លក្ខណៈ NSI ពីព្រោះគាត់ទទួលបានតិចជាង 20 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍នៅផ្នែក ក៏ដែលអាចទទួលបាន។

**Dante:** Dante ទទួលបានកម្មវិធី IHSS ស្ថិតក្រោមកម្មវិធី CFCO។ គាត់មាន លក្ខណៈ SI ពីព្រោះគាត់ទទួលបាន 20 ម៉ោង ឬ ច្រើនជាង ក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅក្នុងផ្នែកដែលអាចទទួលបាន។

**ជំហាន 2: កំណត់ទៅលើតម្រូវការការគ្រប់គ្រងមិនបង្ការ IHSS ប្រចាំសប្តាហ៍:**

**Alexander:** នៅក្នុងការបូកបន្ថែមចំនួនម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់ គាត់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យ ទទួលបានកម្មវិធី IHSS ចំនួន 24.85 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**Barbara:** នៅក្នុងការបន្ថែមចំនួនម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្ត Barbara ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបានកម្មវិធី IHSS ចំនួន 25 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

---

<sup>24</sup> ស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដូចនេះ ត្រូវបន្តស្វែងរកការពិតមួយចំនួនក្នុងករណីគាត់ទទួលបាន 20 ម៉ោង ឬ ច្រើនជាងក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅក្នុងផ្នែកមួយដែលត្រូវចាត់ជា “ភាពធ្ងន់ធ្ងរខ្លាំង។” [\(ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល\)](#)

**Carlos:** នៅក្នុងការបូកបន្ថែមចំនួនម៉ោងការគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ ចូលទៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តិ Carlos ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួល បានកម្មវិធី IHSS ចំនួន 5 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**Dante:** នៅក្នុងការបូកបន្ថែមចំនួនម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅ ក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់ Dante ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួល បានកម្មវិធី IHSS ចំនួន 21 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**ជំហាន 3: កំណត់ទៅលើតម្រូវការការគ្រប់គ្រងបង្ការប្រចាំសប្តាហ៍:**

- Alexander:** 46.5 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍
- Barbara:** 46.5 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍
- Carlos:** 84 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍
- Dante:** 84 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍

**ជំហាន 4: ស្វែងរកតម្រូវការសេវា IHSS សរុបប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយរាប់បញ្ចូលទាំង ការគ្រប់គ្រងបង្ការ បន្ទាប់មកគណនាចំនួនប្រចាំសប្តាហ៍:**

**Alexander:** បូកបញ្ចូលចំនួនម៉ោងប្រចាំសប្តាហ៍ IHSS ដែលត្រូវបានរាយនៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តមាន 24.85 ម៉ោង ដោយសេវាគ្រប់គ្រងបង្ការ ប្រចាំសប្តាហ៍មាន 46.6 ម៉ោង។ ចំនួនសរុបនេះមាន 71.35 ម៉ោងក្នុងមួយ សប្តាហ៍។ បន្ទាប់មកធ្វើប្រមាណវិធីគុណ  $71.35 \times 4.33$  ដើម្បីរកចំនួនម៉ោងប្រ ចាំខែ។ ចំនួនម៉ោងសរុបប្រចាំខែមាន 308.9 ម៉ោង។

**Barbara:**  
 $25 + 46.5 = 71.5$  ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍  
 $71.5 \times 4.33 = 309.5$  ក្នុងមួយខែ

**Carlos:**  
 $5 + 84 = 89$  ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍  
 $89 \times 4.33 = 385.3$  ក្នុងមួយខែ

**Dante:**  
 $21 + 84 = 105$  ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍  
 $105 \times 4.33 = 454.6$  ក្នុងមួយខែ

**ជំហាន 5: ប្រៀបធៀបលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ទៅនឹងចំនួនអតិបរមាប្រចាំខែ:**

**Alexander:** ដោយសារតែ Alexander មានលក្ខណៈ NSI ប៉ុន្តែបានទទួល IHSS ដោយមូលនិធិ CFCO នោះ គាត់មានសិទ្ធិទទួលបាន IHSS រហូតដល់ទៅ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដោយសារតែចំនួនម៉ោងពិតប្រាកដប្រចាំខែរបស់គាត់មានចំនួន 308.9 ម៉ោងក្នុងមួយខែនោះ ចំនួនម៉ោងប្រចាំខែ IHSS ដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតដល់គាត់ ជាមួយនឹងការគ្រប់គ្រងបង្ការមានចំនួនទាបជាង 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។

**Barbara:** ដោយសារតែ Barabar មានលក្ខណៈ SI ហើយគាត់ទទួលបាន IHSS តាមរយៈ CFCO នោះ គាត់មានសិទ្ធិអាចទទួលបានកម្មវិធី IHSS រហូតដល់ទៅ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ លទ្ធផលបានពីជំហានទី 4 មាន 309.5 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ចំនួនម៉ោងដែលតិចជាងគេនៃចំនួនទាំងពីរគឺ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ ដូចនេះ Barbara ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបាន 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។

**Carlos:** ដោយសារតែ Carlos មានលក្ខណៈ NSI ប៉ុន្តែទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូលនិធិដោយ CFCO គាត់អាចមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី IHSS រហូតទៅដល់ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដោយសារតែចំនួនម៉ោងពិតប្រាកដប្រចាំខែមានចំនួន 385.3 ម៉ោងក្នុងមួយខែ គាត់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបានជាអតិបរមាត្រឹម 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែពី IHSS ជាមួយនឹងការគ្រប់គ្រងបង្ការ។

**Dante:** ដោយសារតែ Dante មានលក្ខណៈ SI ប៉ុន្តែទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូលនិធិដោយ CFCO នោះ គាត់មានសិទ្ធិអាចទទួលបាន IHSS រហូតទៅដល់ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដោយសារតែចំនួនម៉ោងពិតប្រាកដប្រចាំខែមានចំនួន 454.6 ម៉ោងក្នុងមួយខែ គាត់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យទទួលបានជាអតិបរមាត្រឹម 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែពី IHSS ជាមួយនឹងការគ្រប់គ្រងបង្ការ។

**ឧទាហរណ៍ C**

Hui ប្តូរស្រីរបស់គាត់ Isabella និងប្តូរប្រុស Jasper ទទួលបានការគ្រប់គ្រងបង្ការ។ ពួកគេរស់នៅជាមួយឪពុករបស់គេ។ Hui, Isabella និង Jasper មានតម្រូវការខ្លាំង ដែលឪពុករបស់ពួកគេអាចមើលថែបានតែ Hui និង Isabella ក្នុងពេលជា

មួយគ្នា។ ឪពុកបានជួលអ្នកផ្តល់សេវា IHSS ដើម្បីមើលថែ Jasper។ Hui និង Isabella ទទួលបានការគ្រប់គ្រងបង្ការនូវតម្រូវដូចគ្នា (ឬ មានតម្រូវការដូចគ្នា សម្រាប់ការគ្រប់គ្រងបង្ការ) ដោយសារតែឪពុករបស់គេអាចផ្តល់ការគ្រប់គ្រង បង្ការដល់ពួកគេបាននៅពេលដូចគ្នា។ Hui និង Jasper ចូលរៀននៅសាលាប្រាំ មួយម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ ឬ 30 ម៉ោងក្នុងសប្តាហ៍។ Isabella រៀននៅផ្ទះ ប៉ុន្តែក្នុងអំឡុងពេលនោះ ឪពុក Isabella ត្រូវមើលថែនាង។

**ជំហានទី 1 កំណត់ពិការភាព និងភាពធ្ងន់ធ្ងរ:**

**Hui:** Hui មានលក្ខណៈ IPO និង NSI ពីព្រោះគាត់ទទួលបានតិចជាង 20 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍នៅផ្នែកដែលអាចទទួលបាន។

**Isabella:** Isabella មានលក្ខណៈ IPO និង NSI ពីព្រោះគាត់ទទួលបានតិចជាង 20 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍នៅផ្នែកដែលអាចទទួលបាន។

**Jasper:** Jasper មានលក្ខណៈ SI ពីព្រោះគាត់ទទួលបាន 20 ម៉ោង ឬ ច្រើនជាង ក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅក្នុងផ្នែកដែលសមស្រប។

**ជំហានទី 2 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងមិនបង្ការ IHSS ប្រចាំសប្តាហ៍:**

**Hui:** នៅក្នុងការបូកសរុបម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់នោះ Hui មានការគ្រប់គ្រងមិន បង្ការ IHSS ចំនួន 12 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**Isabella:** នៅក្នុងការបូកសរុបម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់នោះ Isabella មានការគ្រប់គ្រងមិន បង្ការ IHSS ចំនួន 15 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**Jasper:** នៅក្នុងការបូកសរុបម៉ោងគ្រប់គ្រងមិនបង្ការទាំងអស់ទៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងត្រូវអនុវត្តរបស់គាត់នោះ Jasper មានការគ្រប់គ្រងមិន បង្ការកម្មវិធី IHSS ចំនួន 20 ម៉ោងក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**ជំហានទី 3 កំណត់ទៅលើតម្រូវការគ្រប់គ្រងបង្ការប្រចាំសប្តាហ៍:**

Hui: 54 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍

Isabella: 84 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍

Jasper: 138 ម៉ោងនៃការគ្រប់គ្រងបង្ការក្នុងមួយសប្តាហ៍

**ជំហានទី 4 ស្វែងរកតម្រូវការសេវា IHSS សរុបប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយរាប់បញ្ចូលទាំង ការគ្រប់គ្រងបង្ការ បន្ទាប់មកគណនាចំនួនប្រចាំសប្តាហ៍:**

**Hui:**

12 + 54 = 66 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយសប្តាហ៍

66 x 4.33 = 285.78 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយខែ

**Isabella:**

15 + 85 = 100 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយសប្តាហ៍

100 x 4.33 = 433 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយខែ

**Jasper:**

20 + 138 = 158 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយសប្តាហ៍

684.14 សរុបម៉ោង IHSS ក្នុងមួយខែ

**ជំហានទី 5 ប្រៀបធៀបលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ទៅនឹងចំនួនប្រចាំខែកម្រិតអតិបរមា:**

**Hui:** ដោយសារតែ Hui មានលក្ខណៈ NSI ទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូលនិធិដោយ IPOI នោះ ចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែរបស់គាត់មាន 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដោយសារតែលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ខ្ពស់ជាងចំនួនអតិបរមាប្រចាំខែ នោះ Hui ត្រូវបានកម្រិតឱ្យទទួលបានតែ 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែតែប៉ុណ្ណោះ។

**Isabella:** ដោយសារតែ Isabella មានលក្ខណៈ NSI ទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូលនិធិដោយ IPOI នោះ ចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែរបស់គាត់មាន 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែ។ ដោយសារតែលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ខ្ពស់ជាងចំនួនអតិបរមាប្រចាំខែនោះ គាត់ត្រូវបានកម្រិតឱ្យទទួលបានតែ 195 ម៉ោងក្នុងមួយខែតែប៉ុណ្ណោះ។

**Jasper:** ដោយសារតែ Jasper មានលក្ខណៈ NSI ទទួលបាន IHSS ផ្តល់មូលនិធិដោយ IPOI នោះ ចំនួនម៉ោងអតិបរមាប្រចាំខែរបស់គាត់មាន 283 ម៉ោងក្នុង



មួយខែ។ ដោយសារតែលទ្ធផលក្នុងជំហានទី 4 ខ្ពស់ជាងចំនួនអតិបរមាប្រចាំខែនោះ គាត់ត្រូវបានកម្រិតឱ្យទទួលបានត្រឹមតែ 283 ម៉ោងក្នុងមួយខែតែប៉ុណ្ណោះ។

សម្គាល់៖ ដីពុកត្រូវតែប្រុងប្រយ័ត្នមិនត្រូវរំលោភទៅវិធានម៉ោងបន្ថែមកម្មវិធី IHSS ឡើយ។ សូមមើលឯកសារបោះពុម្ពដោយ DRC # 5603.01។<sup>25</sup>

---

<sup>25</sup> អាចស្វែងរកបាននៅ៖ [វិធានថ្មីសម្រាប់ IHSS៖ ការបន្ថែមម៉ោងនិងការគិតថ្លៃដែលពាក់ព័ន្ធនានា](#) (ត្រឡប់ទៅឯកសារគោល)

---

យើងចង់ស្តាប់មតិយោបល់របស់លោកអ្នក! សូមបំពេញការស្ទង់មតិដូចខាងក្រោមនេះអំពីឯកសារបោះពុម្ពផ្សាយរបស់យើងខ្ញុំ និងសូមឱ្យយើងដឹងថាតើសកម្មភាពដែលយើងកំពុងធ្វើនេះមានលក្ខណៈដូចម្តេច។ [\[ធ្វើការស្ទង់មតិ\]](#)

ដើម្បីទទួលបានជំនួយផ្នែកច្បាប់សូមហៅទៅលេខ 800-776-5746 ឬបំពេញ [សំណុំបែបបទស្នើសុំជំនួយ](#)។ សម្រាប់គោលបំណងផ្សេងទៀត សូមហៅទូរសព្ទទៅកាន់ 916-504-5800 (ភាគខាងជើងរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា) 213-213-8000 (ភាគខាងត្បូងរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា)។

អង្គការសិទ្ធិជនពិការរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា (Disability Rights California) ត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិដោយប្រភពខុសៗគ្នាសម្រាប់បញ្ជីពេញលេញនៃអ្នកផ្តល់មូលនិធិសូមចូលទៅកាន់ <http://www.disabilityrightsca.org/Documents/ListofGrantsAndContracts.html>